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Korporak-Komorowskie j,H::fiT;tl;,.T:f Jril[:#'J#.Tlif "prosze o udzierenie szczeg6rowej informacji na jakim etapie jest ,".ilr..;.inwestycji ujqtych w budiecie miasta 20r.7 rot<u i;ati .iest planowany
harmonogram zwiqzany z przebudowq ni2ej wymientonych chodnik6w wobrqbie ul. Dziewi6skie j:

- chodnik pomiqdzy budynkami Dziewiiska j.j. i Dziewiriska L1c,
- chodnik pomiqdzy budynkami Dziewi6ska 1j.b i Dziewihska 9,
- chodnik z doj6ciami do klatek schodowych wraz z wymianq krawq2nik6w
betonowych i poszerzeniem jezdni wzdtu2 budynku Dziewi6ska 11 dochodnika w ulicy Dziewifiskiej,

- chodnik wzdlu2 budynku Dziewifiska 9a z dojSciami do kratek schodowych iistnieiqcymi ciqgami pieszych pomiqdzy budynkami Dziewiriska 9a iDziewi6ska 9,

- chodnik wzdlu2 budynku Dziewi'ska g z doj.ciami do kratek schodowych odnowej nawierzchni,

- chodnik strona od ul. Broniewskiego do chodnika w ut. Dziewiriskiej,
- chodnik wzdlu2 blok6w przy ul. Dziewiriskiej 11c i 13a,

Dokumentacja miala byi gotowa do 15 maja br.

Z powa2aniem


